

74140 Circle, carpet dia. 140cm

Design by Cane-line design team

Its Thyme



ROT Taupe



RODG Dark grey



ROLG Light grey

Beskrivelse/Description/Beschreibung

Circle er et enkelt og elegant tæppe til dit udendørsrum. Circle har en flad vævning og struktur, som gør det meget behageligt at gå på, selv med bare fødder på en lun sommerdag. Tæppet er produceret i Selected PP materiale og er både holdbart og praktisk. Tæppet kan let renses med lunkent vand og en børste. Det er også muligt at benytte en højtryksrenser med blød stråle. Circle kan bruges ude såvel som inde, og er både UV-resistent, antibakterielt og allergivenligt - alt sammen kriterier, som gør Circle til et slidstærkt udendørs tæppe med en lang levetid.

Circle is a simple and elegant carpet for your outdoor space. Circle has a flat weave and structure that makes it very comfortable to walk at, even barefooted on a warm summer day. The carpet is made of Selected PP and is both durable and practical. The carpet can easily be cleaned with lukewarm water and a brush. It is also possible to use a high-pressure soft-jet cleaner. Circle can be used outdoors as well as indoors, and is both UV-resistant, antibacterial and allergy-friendly - all criteria that make Circle a durable outdoor carpet with a long life.

Circle ist ein schlichter und eleganter Teppich. Circle hat eine flache Webung und Struktur, das bewirkt ein angenehmes Gefühl um darauf barfuß zu gehen. Der Teppich besteht aus Selected PP Material und ist sowohl langlebig als auch praktisch. Der Teppich kann leicht mit warmen Wasser und einer Bürste oder einem Hochdruckreiniger mit schwachem Druck gereinigt werden. Circle kann sowohl im Innen- als auch im Außenbereich angewendet werden und ist UV-beständig, antibakteriell und Allergiker freundlich. All dies sind Kriterien die Circle zu einem strapazierfähigen und langlebigen Außen-teppich machen.

Dimensioner/Dimensions/Dimensionen

Ø	140cm	55.1"
H	1cm	0.4"
Wgt	2,85kg	6.3lbs

